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Abstract (en)
The nozzle (1) has a coolant tube (10) enclosing and clear of its fuel tube (4), and which leads near the nozzle outlet (7) into an annular chamber (9)
directly enclosing the fuel tube. Inside the coolant tube and upstream of the annular chamber when seen in the fuel-flow direction is a partition (11)
enclosing the fuel tube. This divides the coolant tube interior into first and second segments (12a,12b) connected respectively to coolant feed (13)
and discharge (14) passages. The coolant tube can be mounted directly in a nozzle holder, while the fuel tube is mounted via an angle-piece (19) in
the holder. A first coolant passage in the holder leads into the coolant tube, while a fuel feed passage (3) leads into the hollow angle-piece.

Abstract (de)
Kraftstoffeinspritzvorrichtung für eine Gasturbinen-Brennkammer mit einer flüssigkeitsgekühlten Einspritzdüse (1), die ein ein Kraftstoff-Führungsrohr
(4) mit Abstand umgebendes Kühlflüssigkeits-Rohr (10) aufweist, welches nahe der Düsen-Austrittsöffnung (7) in einen Ringraum (9) für die
Kühlflüssigkeit mündet oder diesen das Kraftstoff-Führungsrohr direkt umgebenden Ringraum bildet, wobei innerhalb des Kühlflüssigkeits-Rohres
bezüglich der Kraftstoff-Strömungsrichtung stromauf des Ringraumes ein das Kraftstoff-Führungsrohr umgebendes Trennwand-Element (11)
vorgesehen ist, welches den Innenraum des Kühlflüssigkeits-Rohres in zwei Raumsegmente (12A,12B) unterteilt, wobei das erste Raumsegment mit
einem Zuführkanal (13) und das zweite Raumsegment mit einem Abführkanal (14) für die Kühlflüssigkeit verbunden ist. <IMAGE>
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